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10:15-12:35

10:15-11:00 主持人Moderator：Nguyen Ba My Nhi

10:15-10:35 Innovating outpatient hysteroscopy: The Malaysian experience with the Bigatti shaver.
创新门诊宫腔镜检查：马来西亚使用Bigatti刨削器的经验

Aizura-Syafina Adlan

10:40-11:00 The key to success of office hysteroscopy: tips and tricks.
门诊宫腔镜检查成功的关键：技巧与窍门

Navamol Lekskul

11:05-12:00 主持人Moderator：Navamol Lekskul

11:05-11:20
Difficult Removal of Ectopic Intrauterine Device under  Hysteroscopies in Patient with
Adenomyosis.
子宫腺肌病患者宫腔镜下异位宫内节育器的困难取出

贾雪梅

Xue-Mei Jia

11:25-11:40 Management of Intrauterine Adhesions: From Diagnostic Innovations to Therapeutic
Dilemmas.宫腔粘连的管理：从诊断创新到治疗困境

殷霞

Xia Yin

11:45-12:00
Application and technical points of hysteroscopy in staging and preserving fertility of
endometrial cancer.
宫腔镜在子宫内膜癌分期及保留生育功能中的应用与技术要点

陈丽梅

Li-Mei Chen

12:05-12:25 Oral Presentation/video  (口头发言/视频） 主持人Moderator：

12:05-12:15

Office hysteroscopy Secretome of Mesenchyme Stem Cell procedure therapy increased
embryo implantation in recurrent miscarriage due to recurrent implantation failure: An
Indonesian case report
宫腔镜检查间充质干细胞治疗可增加因反复植入失败导致的反复流产的胚胎植入率：

印度尼西亚病例报告

Indra Adi Susianto

12:15-12:25
Snow After The Sahara: An Interesting Case Of Uterine Synechiae & Aggressive
Angiomyxomas Post Tamoxifen Treatment For Breast Cancer
撒哈拉后的“雪”：乳腺癌他莫昔芬治疗后子宫粘连与侵袭性血管粘液瘤的有趣病例

Nicole Marie Acriche
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